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Referat af ordinært afdelingsbestyrelsesmøde 
Brøndby Boligselskab, afd. 601 Kirkebjerg 

Dato: Onsdag den 30.04.2025 kl. 18:00 
Sted: Afdelingsbestyrelseslokalet VK 2, kld. 
Deltagere:  Formand: Peter Ring (PR) 
 Bestyrelsesmedlemmer: Jeanne Lynard (JL), Susanne Stegler (SS),  

Birgitte Olesen (BO), Anna Bisgaard (AB), Henning Sølberg (HS) 
                     Driften: Varmemester Michael Hobel (MH) 
Afbud: Georg Sørensen (GS), Morten Frederiksen (MF), Jesper Stegler (JS) 
Referent:  Birgitte Olesen  

 
O=orientering, B=beslutning 
Dagsorden  O/

B 
Opgave/Bilag/Beslutning/Konklusion Ansvar  

1. Godkendelse af dagsorden  Godkendt. Best.  

2. Godkendelse af referat  
fra den 29.01.2025 
(februar var økonomimøde og 
marts dialogmøde om husor-
den) 

B Godkendt. Best.  

3. Afd. opgaver/projekter 
Opfølgning og status. 

 

O/ 
B 

Opfølgning på opgaver/ status på opgaver: 
- Orientering fra drift, fremsendt på mail, se 

denne. Bl.a. kan nævnes: 
 
Vedr. ur i vaskeriet blok 15: Der er stemt 
og i blokken er der flertal for ur. Varme-
mester sætter dette i gang. 
 
Der er nogle nyttehaver, der ikke er udle-
jet, ejendomskontoret har klargjort dem til 
udlejning. Ønsker man nyttehave kan 
man rette henvendelse til ejendomskonto-
ret. 
 
”Lapperne” på legepladsunderlaget virker 
løse, varmemesteren bedes tage sig af 
dette. 
 
Varmemester søger midler hos kommu-
nen mhp. opstart af det frivillige ”grønt-
hold”. 
 
Peter spørger hvem der står for det as-
faltarbejde (reparationer) der er blevet la-
vet på vores fællesvej. Det er varmeme-
steren der har sat det i gang, da vi ikke 
får svar fra kommunen. Det besluttes 
derfor at sende regning til kommunen, 
mhp betaling af deres del af udbedrin-
gen. Administrationen bedes tage sig 
af dette. 

Best./Drift. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Att. TRK 
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Omdeler til postkasser samt af skraldepo-
ser til vaskerier: Da vi regner lidt på hvad 
det vil koste at få en i ”lommepengejob” 
vs. hvad er bruges af tid hos ejendoms-
funktionærerne (som kan køre rundt med 
poserne) besluttes at affaldsposer fremti-
dig deles ud af ejendomskontoret på de-
res månedlige ”vaskerirunde” (der deles 
fortsat kun poser ud hver 3. måned). 
I nogle blokke fungerer ordningen med at 
poserne står til afhentning i vaskekælde-
ren ikke helt som forventet, idet poserne 
er forsvundet før alle har fået. Vi opfor-
drer til at man tager hensyn til, at der skal 
være til alle. 

 
 

- Indhentning af tilbud til legepladser v. le-
gepladsudvalget.  
Vi enes om fornyet henvendelse til bebo-
erne om hvad der er af ønsker til ny lege-
plads. Legepladsudvalget laver en seddel 
til omdeling.  

4. Prioritering af opgaver O/
B 

Intet for nuværende. 
 

Best.  

5. Projekter=gennemgang af om-
rådet mhp. renovering 

O/
B 

Vi omdøber punktet, da der ikke er udsigt til en 
helhedsplan i første omgang.  
 

Best.  

6. Henvendelser fra: 
Beboere og Erhvervslejemål 

 
O/
B 

Punktet behandles fortroligt. 
 
Flere beboere har henvendt sig om, at et større 
antal rækkehuse samt etageboliger er tildelt via 
kommunen. Vi vil gerne have undersøgt 
hvordan fordelingen sker og beder 
administrationen om dette.

Best. 
 
 
Att.: 
Administra
-tionen 

 

7. Udvalgs orientering O/
B 

- Aktiviteter: Intet for nuværende. På-
skearrangementet gik rigtig fint, der 
har været gode tilbagemeldinger. 
 
- Legepladsudvalg: Under punkt 3 
 
- Nyt ejendomskontor: I bero. 
 
- Parkering og EL-standere: Der har 
været lidt udfordringer med fx ”udsat 
opladning” og det vil være godt at 
vide, om det fx drejer sig om be-
stemte standere. Vi afventer tilbage-
melding fra beboer.  
 
-Have/Områdeudvalg: Intet for nuvæ-
rende. 

Best.  
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- Nyttehaveudvalg: Intet for nuvæ-
rende 
 
- Husorden: Ekstraordinært afdelings-
møde den 13.05.25, invitationen er 
omdelt. 

8. Kasserer orientering O 
 

Intet at berette.  SS  

9. Lejerforening orientering O Regler for opkrævning af beboerkontingent til Lejer‐
foreningen har givet lidt udfordringer, og giver usik‐
kerhed om Lejerforeningens fremtid. Der arbejdes for 
at finde en løsning, så Lejerforeningen kan fortsætte. 
 

JL  

10. Orientering OB møder oa. O Referater fra OB-møder kan ses på 
https://www.broendbyboligselskab.dk/moeder/or-
ganisationsmoeder

Best  

11. Eventuelt.   Intet. Best  

Næste ordinære afdelingsbestyrelsesmøde er 

onsdag den 28.05.2025, kl. 18.00 

 

  

        
 


